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INTERPELACJA 
Dotyczy: Bezpieczeństwo ruchu drogowego na ulicy Łagiewnickiej 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Mieszkańcy Bałut poruszający się pieszo w poprzek ulicy Łagiewnickiej między Dolną a Zawiszy Czarnego 
regularnie zgłaszają problem przekraczania dozwolonej prędkości, co powoduje niebezpieczne sytuacje na 
przejściach dla pieszych zlokalizowanych przy skrzyżowaniach z ulicami Spacerową oraz Tokarską. Przejścia 
te, w szczególności przy ul. Tokarskiej, wykorzystywane są przez mieszkańców osiedla Bałuty-Doły 
zmierzających na Targowisko Dolna. Kierowcy poruszający się tym odcinkiem Łagiewnickiej nagminnie 
przekraczają dozwoloną prędkość, czemu sprzyja pas ruchu o szerokości autostradowego (jezdnia ul. 
Łagiewnickiej w niektórych miejscach przekracza nawet 9 metrów szerokości). Taka szerokość nie znajduje 
żadnego uzasadnienia, a zachęca do niebezpiecznej jazdy. Sytuację w nocy pogarsza słabe oświetlenie tego 
odcinka ulicy, w szczególności po zachodniej stronie ulicy Łagiewnickiej, gdzie nie ma latarni.  

Sugerowane przeze mnie środki poprawy BRD w tych miejscach to: poprawa oświetlenia przejść dla pieszych 
(pdp), montaż azylu pośrodku pdp, montaż pinezek bądź poduszek berlińskich przed pdp wraz z montażem 
separatorów uniemożliwiających ich omijanie. 

Niniejszym, proszę o: 

• informację jakie działania podejmie Miasto, by poprawić bezpieczeństwo ruchu drogowego na tym 
odcinku ulicy Łagiewnickiej oraz w/w przejściach dla pieszych  

• zbadanie poziomu przekraczania dozwolonej prędkości na tym odcinku ze szczególnym 
uwzględnieniem okolic w/w przejścia dla pieszych oraz przesłanie wyników badań do mojej 
wiadomości  

• montaż nowych, punktowych latarni doświetlających przejścia dla pieszych.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




